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ZAPISNIK SESTANKA SVETA ŠOLE  
OŠ FRANCA ROZMANA – STANETA MARIBOR 

 
Sestanek Sveta šole je potekal v četrtek, 27. septembra 2018, v knjižnici. Pričel se je ob 17.30. 
 
Prisotni člani: Prisotnost je razvidna z liste prisotnosti, ki je priloga zapisnika. 
 
Vabljeni člani: Katja Pregl (ravnateljica), Dušan Čerček (pomočnik ravnateljice), Nataša Junker 
(sindikalni predstavnik šole). 
 
Dnevni red: 

1. Pregled sklepov zadnjega zapisnika 

2. Predstavitev in potrditev Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2018/2019, Vzgojnega 

načrta šole in Pravil šolskega reda 

3. Potrditev predstavnikov Sveta staršev v Svet šole 

4. Pobude in predlogi 

 
Gospa Petra Jesenek Bračko je pozdravila zbrane in ugotovila sklepčnost Sveta šole. Povedala je, 
da bo danes zaradi odsotnosti predsednice Sveta šole, gospe Rosemarie Standeker, sejo vodila 
ona, kot njena namestnica. 
 
 
K 1 - Pregled sklepov zadnjega zapisnika 
Gospa Petra Jesenek Bračko je prebrala sklepe prejšnjega sestanka Sveta šole, ki je bil 18. junija 
2018. 
 
Sklep 1: Zapisnik zadnje seje Sveta šole so člani soglasno potrdili. 
 
 
K 2 – Predstavitev in potrditev Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2018/2019, Vzgojnega 
načrta šole in Pravil šolskega reda 
Gospa ravnateljica je članom seje izročila nekaj izvodov Letnega delovnega načrta in ga v 
nadaljevanju podrobno predstavila. 
Povedala je, da se na šoli izobražuje 611 učencev.  
Na šoli je zaposlenih 95 oseb, 2 osebi pa sta zaposleni preko javnih del.  
Predstavila je obvezni in razširjeni program ter nadstandardni program naše šole za šolsko leto 
2018/19. Poudarila je stike med šolo in starši ter šolo in lokalno skupnostjo. Poudarila je, da 
uporabljamo IKT-tehnologijo in jo uvajamo v vzgojno-izobraževalni proces. Velik pomen dajemo 
tudi komunikaciji, ki je zelo pomembna za naše učence. 
Investicije so tudi v letošnjem letu predvidene, vendar smo za sredstva odvisni od MOM. 
Prioriteta je naša kuhinja, želimo zamenjati garderobne omarice, sanirati strop pred glavnim 
vhodom, popraviti žaluzije v drugem nadstropju, zamenjati talne obloge v starem delu šole. 
Veliko vlagamo tudi v IKT-tehnologijo, kjer nam pomaga projekt SIO2020. 
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Gospa ravnateljica razloži pomen Zlate knjige. Pove, da med letom za izjemne dosežke na 
literarnem področju podelimo Rozmanovo pero, na športnem področju dve Rozmanovi žogi ter 
na področju likovnega ustvarjanja Rozmanov čopič. 
Tudi letos bo organizirano nagradno presenečenje za naše učence, ki bo v mesecu juniju 2019. 
Predstavila je cene prehrane in jutranjega varstva od 2. do 4. razreda, kar financirajo starši. 
Učencem ponujamo tudi tečaj tujega jezika. Letos je novost uvedba dodatne ure športa, kar 
pomeni, da ima učenec vsak dan na urniku uro športa. Za dodatne ure športa znaša prispevek 
starša 8 € na mesec. Od 3. do 6. razreda poteka fakultativni pouk tujega jezika, ki ga financira 
MOM, prav tako tudi računalništvo. 
Likovni material se obračuna dvakrat na leto po 5 €. Šola obračuna tudi strošek morebitne 
izgube ključka za kosilo ali omarico, vsakega po 5 €. 
Ostaja strošek 1 € na mesec za ostali material, ki ga šola nabavi za naše učence. 
Pove tudi, da so na Svetu staršev prosili, da bi položnice pošiljali preko e-pošte. 
Ravnateljica pozdravi tudi nova člana Sveta staršev. 
Predstavi šolski koledar, da so tri delovne sobote, in pove, da bo 31. 1. 2019 dan odprtih vrat. 
Nacionalno preverjanje znanja poteka v 6. in 9. razredu. V 9. razredu je izbran predmet fizika. 
Del razširjenega programa je tudi likovno snovanje, kjer bodo učenci šli v Ljubljano na razstavo. 
Kobilce. V 5. razredu gredo na ogled gradu v Slovenski Bistrici. Učenci pri pouku francoščine 
gredo novembra v Francijo. Devetošolci in del osmošolcev odhaja na ekskurzijo v Rim. 
Pove, da imamo 3 šole v naravi. Zaključili smo že šolo v naravi s 3. razredi, ki so bili na Rogli. 
Petošolci letos odhajajo v Virc Poreč, junija 2019, 7. razred pa gredo na Kope v mesecu marcu, v 
zimsko šolo v naravi. 
Začela so se tudi razna tekmovanja. Prav na današnji dan je na šoli potekalo tekmovanje iz 
logike. 
V septembru je na šoli potekal tečaj oživljanja za učence 7. razredov. Za devetošolce bodo 
datum tečaja še sporočili. 
13. 10. 2018 imamo medgeneracijski pohod, na katerem bomo zbirali zimsko opremo v okviru 
dobrodelnosti. 
Gostili bomo razstavo o Rudolfu Maistru, ki so jo pripravili učenci OŠ Borcev za severno mejo. 
Plavalni tečaj bo organiziran za učence v 1. in 3. razredu. 
V 9. razredu je plesni tečaj. 
V oktobru in aprilu je zbiranje odpadnega papirja. 
Tretji četrtek v mesecu maju ostaja Dobromajski koncert. 
Neobvezni izbirni predmeti so šport, računalništvo, tehnika in nemščina. 
Pri izbirnih predmetih je 27 skupin. 
Interesne dejavnosti se pričnejo naslednji mesec. Prijavnice nanje so učenci že prejeli. 
 
Tudi na podružnični šoli potekajo dejavnosti po načrtu. Določene aktivnosti so enake, nekatere 
dopolnjene, spremenjene. 
 
Šolska svetovalna služba skrbi tudi za karierno orientacijo otrok, nadarjene učence, prevoz 
učencev v šolo.  
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G. Pecko Škof povpraša gospo ravnateljico glede spremembe financiranja nevarnih poti in 
povpraša, ali smo na naši šoli v mesecu maju 2018 imeli sestanek glede nevarnih poti z MOM. 
Ravnateljica pove, da na šoli ni bilo nobenega takšnega sestanka.  
Predstavnik MOM prebere, kaj pomeni šolska pot, ki bi naj bila varna. Člani so ugotovili, da 
veliko poti, ki vodi do naše šole, ni varnih, čeprav so mnenja strokovnjakov drugačna. Gospa 
ravnateljica pove, da je šola takoj urgirala in podala ugovor na dopis z dne 8. 8. 2018, ki pa ga je 
šola prejela 22. 8. 2018, glede sprememb upravičenosti učencev do povračila stroškov. Pogovori 
med šolo, starši in MOM torej potekajo. 
 
Gospod Pecko Škof postavi tudi vprašanje glede obveznosti obračunavanja 10 evrov na leto za 
likovni material. Zanimalo ga je, ali je to obvezno. Gospa ravnateljica pove, da ni, a da z 
organiziranim nakupom omogočimo vsem učencem enake materiale in s tem dvignemo 
kvaliteto samega dela in izvedbe pouka. Gospoda Pecko Škofa je zanimalo tudi ali smemo kot 
šola zaračunavati jutranje varstvo, dodatni 1 evro za ostali material ter dodatni uri športa v 1. 
triadi. Gospa ravnateljica mu je odgovorila, da je vse to v skladu s šolsko zakonodajo in da se 
lahko aktivnosti razširjenega programa financirajo iz drugih virov, tudi s strani staršev. 
 
Ravnateljica je omenila sanacijo stropa pred glavnim vhodom v šolo in g. G Pecko Škof vpraša ali 
je vhod, glede na to, da je omet odpadel, varen. Ravnateljica mu odgovori, da je bilo vse 
pregledano in je varno. Bo pa sanacija omenjenega stropa potekala v mesecu oktobru in bo 
trajala 3 dni. V tem času bo vhod zaprt in bodo učenci uporabljali vhod na dvorišču. 
 
V nadaljevanju poteka razprava tudi glede razširitve kuhinje z jedilnico. Ravnateljica gospodu 
Pecko Škof razloži celotna, že dlje časa trajajoča prizadevanja, glede obnove in razširitve.  
Po debati glede kuhinje g. Zorman pozove g. G. Pecka Škofa, da Svet zavoda in predvsem 
predstavniki MOM apelirajo na občino glede investicije, saj bo drugače dokumentacija 
zastarala. 
Dogovorimo se, da pod točko razno predlagamo sklep o naši prošnji na MOM. 
 
V nadaljevanju smo poudarili, da se naj vsi dokumenti glede na poslovnik pred obravnavo na 
Svetu šole, pošljejo predstavnikom 7 dni pred izvedbo sestanka v predogled z oznako »delovno 
gradivo«, da bi člani na gradiva lahko podali svoja mnenja. 
 
Sledila je predstavitev Vzgojnega načrta šole in Pravil šolskega reda. Gospa ravnateljica razloži, 
kako ukrepamo v raznih situacijah, ko učenci ne delujejo pravilno. Vsi ti koraki so napisani, tako 
da učitelji točno vedo, kaj in kako ukrepati. Oba pravilnika sta objavljena na šolski spletni strani. 
G. Pecka Škofa zanima, kako mi ugotovimo, ali imajo učenci nedovoljene substance v šoli. 
Ga. ravnateljica razloži, da je to videno ali pa ugotovljeno po pripovedovanju drugih učencev. 
 
Sklep 2:  Večina članov sveta šole je soglasno potrdila LDN, Vzgojni načrt in Pravila šolskega reda, eden 
pa se je vzdržal. 
 

K 3: Potrditev predstavnikov Sveta staršev v Svet šole 
Gospa Petra Jesenek Bračko predstavi nova predstavnika v Svetu šole, in sicer gospo Mojco 
Lovec in gospoda Antona Zdolška, in predlaga njuno potrditev v Svet šole. 
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Sklep 3: Vsi predstavniki Sveta šole so potrdili dva nova člana. 
 
 

K 4: Pobude in predlogi 
Gospa ravnateljica predstavi dva interna pravilnika. 
In sicer: 

- Pravilnik GPRD – varstvo osebnih podatkov – in  
- Interni pravilnik o naročanju blaga nižjih vrednosti. 

Ta pravilnik je za naročila, pri katerih ni treba uporabiti javnih naročil. 
Oba pravilnika bodo predstavniki Sveta šole prejeli 28. 9. 2018 po e-pošti v predogled in 
potrditev. 
 
Gospodu Pecku Škofu bomo preko elektronske pošte poslali tudi poslovnik Sveta šole. 
 
Pogovor teče v smeri poziva oz. priprave dopisa za MOM glede izgradnje kuhinje in razširitve 
jedilnice. G. Pecko Škof predlaga, da dopis s fotokopijo dokumentacije pošljemo na kabinet 
župana MOM. 
 
Sklep 4: Svet zavoda bo pisno pozval MOM, da nemudoma prične z izvajanji gradnje kuhinje 
in jedilnice in da bomo zahtevali časovne okvire za izvedbo. 
 
Sejo Sveta šole smo zaključili ob 19.00. 
 
Maribor, 27. 9. 2018  
 
 
Zapisala: Predsednica sveta šole: 
Suzana MIHELIČ Rosemarie STANDEKER 
 

 


